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Abstract (en)
[origin: US4785744A] The incinerator comprises a combustion chamber (14) comprising a lower grate (40) and an outer wall (34), a device (24-32)
supplying the materials to be incinerated, a primary air (44,46) blower casing (42) situated in the center of the grate, and a secondary air circuit
(50,52) comprising injection nozzles (48) distributed on the periphery of the combustion chamber. Some at least of the nozzles are formed of nozzle
pairs (48a,48b) oriented according to a first angle above and under a horizontal plane and according to a second angle on either side of a vertical
diametral plane.

Abstract (fr)
L'incinérateur comprend une chambre de combustion (14) comportant une sole inférieure (40) et une paroi extérieure (34), un dispositif
d'alimentation (24-32) des matériaux à incinérer, une boîte d'insufflation (42) d'air primaire (44, 46) au centre de la sole, et un circuit d'air secondaire
(50, 52) comportant des buses d'insufflation (48) réparties à la périphérie de la chambre de combustion. Une partie au moins desdites buses est
formée de paires de buses (48a, 48b) orientées suivant un angle au-dessus et au-dessous d'un plan horizontal et suivant un second angle de part et
d'autre d'un plan vertical diamétral.
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